

大同大學外國學生獎助學金

適用對象:

係依教育部外國學生來臺就學辦法第二條、第三條所規範，但不包括雙聯學位生與交換生。

| 獎學金 | 大同大學優秀獎學金 TTU Outstanding Scholarship | 大同大學菁英獎學金 TTU Elite Scholarship |
|---------------|--|--|
| 學制 | 碩士班 | 博士班 |
| 獎學金內容 | 1.免學雜費(至多兩年) 2.免住宿費(至多兩年) | 1.免學雜費(至多四年) 2.免住宿費(至多四年) 3.助學金每學期新台幣50000元整 (按月核發) |
| 申請辦法 | 由校內招生委員會依國際學位生入學申請文件，進行審議核定第一學年之獎助學金。(入學第二學年起，需重新提出申請。) | |
| 領取資格/ 續領資格 | 碩士班: 1.第一學年每學期需至少修習6學分以上。 2.前一學期修業成績平均達80分以上，操行成績達80分以上。 3.第二學年起，需重新提出申請。前一學年學業成績總平均達80分以上，操行成績達80分以上，可提出申請。 博士班: 1.第一學年每學期需至少修習6學分以上。 2.前一學期修業成績平均達80分以上，操行成績達80分以上。 3.第二學年起，需重新提出申請。前一學年學業成績總平均達80分以上，操行成績達80分以上，並至少以本校名義，發表一篇國際研討會論文或國際期刊論文，可提出申請。 | |
| 限制 | 已受領我政府機關或本校其他獎學金者不得提出申請。 | |
| 注意事項 | 1. 受獎助學生，如身份經查證有偽造或不實之情事，撤銷其受獎資格，已領取之獎學金應予以繳回。 2. 受獎生入學當年度未完成註冊報到，即取消其受獎資格且不得保留。 3. 碩博士班獎學金學雜費全額減免，但不包含學生個人保險費(如健保或醫療保險及學生團體保險等)。 | |

TTU Scholarship for Prospective International Graduate Degree Students

Eligible applicants :

In compliance with Article 2 and Article 3 of the MOE

“ Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan. (Dual/Joint degree Students and Exchange students are excluded)

| Scholarship | TTU Outstanding Scholarship | TTU Elite Scholarship |
|---------------------|--|---|
| Degree | Master | PhD |
| Benefits | 1.Tuition waiver (two years max) 2.On- Campus dormitory fee waiver(two years max) | 1.Tuition waiver (four years max) 2.On- Campus dormitory fee waiver(four years max) 3.Assistantship of NT\$50,000 per semester (monthly stipend) |
| How to Apply | The University Students Admission Committee will review the application documents to evaluate the scholarship opportunity for the 1 st academic year. For further academic years, students have to apply again. | |
| Requirements | Master/PhD: 1. Students must select at least 6 credit-hour courses per semester during the 1 st academic year. 2.Must achieve an average grade score of 80 points above and moral conduct 80 points above in the previous semester. 3.From the 2 nd academic year, students have to apply the scholarship again. Applicants must achieve an average grade score of 80 points above and moral conduct 80 points above in the previous academic year. 4.For TTU Elite Scholarship renewal criteria: In addition to the above-mentioned, students must have published at least one article in the International Symposium or in the International Journal in the name of Tatung University. | |
| Restriction | Applicants shall not receive scholarships from any other R.O.C. government agencies | |
| Notice | 1. Recipients will be disqualified and will need to return their scholarship back to school if there is any finding of inauthenticity or forgery of documentation as confirmed by investigation. 2. Scholarships would be revoked and may not be retained from recipients who fail to complete registration in the year of admission. 3. Graduate students' scholarships are granted in the form of tuition and miscellaneous fees exemption in their entirety, but excluding insurance premiums (National Health Insurance/medical insurance and student group insurance). | |